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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Richmond containers offer a wide range of packaging - bottles, jars, closures, dispensers and dosing devices.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
What Richmond is today has its roots in the early 70s. Originally established as Charles Steven & Co and later re-named as Chasco, the company
initially provided containers exclusively for the pharmaceutical market. This gave us a wealth of technical knowledge, experience and a grasp of the
markets we cater for today. It set us on our way to become Richmond Containers CTP Ltd.

Richmond Containers branched out from Chasco in 2005. Since then, we have grown rapidly to become the dynamic business we are today,
respected and looked to by many in the industry as specialists in our field.

Our structured and communicative company entity is able to provide packaging which meets our clients’ timescales, budget and design specifications
with uncompromising quality from our service-led team.
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Company Profile of Richmond Containers CTP Limited

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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